
PROTOKÓŁ NR 40/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Dąbrówka, które odbyło się dnia 
28 czerwca 2021 roku.
Posiedzenie komisji trwało 10°°~ l i 50"
Na posiedzeniu komisji obecni byli:

1. Bereda Piotr - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - wiceprzewodnicząca komisji,
3. Marcinkiewicz Andrzej - członek komisji,
4. Pasoń Marek - członek komisji.

oraz:

• Lidia Sikorska -  Księżnik -  Starszy Inspektor ds. promocji i współpracy 
z organizacjami pozarządowymi.

Przebieg posiedzenia komisii

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Piotr Bereda, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie posiedzenia;
2. Kontrola prawidłowości wykorzystania przez kluby sportowe dotacji udzielonej przez 
Gminę w 2020 roku;
3. Sprawy różne;
4. Zakończenie posiedzenia.

Ad.2 Kontrola prawidłowości wykorzystania przez kluby sportowe dotacji udzielonej 
przez Gminę w 2020 roku.

Pani Lidia Sikorska -  Księżnik szczegółowo przedstawiła informację dotyczące 
prawidłowości wykorzystania przez 2 kluby sportowe dotacji udzielonej przez Gminę 
Dąbrówka w 2020 roku.

1. Międzyszkolny Uczniowski Klub Sportowy „MUKS Dąbrówka” - realizacja zadania 
publicznego pod tytułem: „W zdrowym ciele, zdrowy duch”. Termin realizacji 
zadania od 10.10.2020 do 31.12.2020. Na realizację zadania publicznego przekazano 
środki finansowe w wysokości 9 190 zł. Oferta została złożona w trybie art. 19 a. 
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie.

2. Gminny Klub Sportowy „Dąbrówka” - konkurs ofert na zlecenie realizacji zadania 
publicznego z zakresu warunków i trybu wspierania rozwoju sportu przez Gminę 
Dąbrówka w 2020 r. Tytuł zadania: Organizacja szkolenia sportowego w piłce nożnej 
dla dorosłych z terenu Gminy Dąbrówka oraz reprezentacja Gminy poprzez ich udział 
we współzawodnictwie sportowym organizowanym lub przeprowadzonym przez



Polski Związek Sportowy”. Termin realizacji zadania: od 1.08.2020 do 16.11.2020 r. 
Na realizację zadania publicznego przekazano środki finansowe w wysokości
20 000, OOzłi i '. \

\ \ !
Pan Piotr Bereda zadał pytanie czy na w/w kluby sportowe zostały przekazane środki
finansowe z rezerwy celowej wójta ?

Odpowiedzi udzieliła Pani Lidia Sikorska -  Księżnik informując, iż kluby sportowe nie 
otrzymały żadnych dodatkowych środków finansowych.

Ad. 3. Sprawy różne.
W sprawach rożnych głos zabrał pan Piotr Bereda informując o kolejnym punkcie w planie 
pracy do zrealizowania planowanym na miesiąc wrzesień kontrola wykorzystanych środków 
finansowych w Szkole Podstawowej im. Bitwy Warszawskiej 1920 roku” w Józefowie.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpaniu powyższego porządku zaniknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, 
dziękując obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
Bereda Piotr ...........
Kuślcowska Helena:......jzHJOS*........
Marcinkiewicz Andrzej._„.^^_27___
Pasoń Marek .....................


